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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Α. Γεωργιάδη 

Θέμα: Οι θέσεις γιατρών στα νοσοκομεία Αγρινίου και Μεσολογγίου αποβαίνουν άγονες. Η 
υποστελέχωση παραμένει επικίνδυνη. 

Κύριε Υπουργέ, 

Επανέρχομαι για μία ακόμη φορά στο μείζον ζήτημα της υποστελέχωσης των νοσοκομείων Αγρινίου 
και Μεσολογγίου, ένα πρόβλημα που δυσχεραίνει σοβαρά τη λειτουργία των δύο νοσηλευτικών 
ιδρυμάτων και εν τέλει την πρόσβαση των πολιτών της Αιτωλοακαρνανίας σε αξιόπιστη δημόσια 
υγειονομική περίθαλψη. 

Παρά την προκήρυξη 5 μόλις μόνιμων θέσεων ιατρών – αριθμός που υπολείπεται δραματικά των 
πραγματικών αναγκών και των κενών οργανικών θέσεων (να υπενθυμίσουμε ότι είχε ζητηθεί η 
κάλυψη τουλάχιστον 10 κενών οργανικών θέσεων στο καθένα από τα δύο νοσοκομεία), η 
κατάσταση όχι μόνο δεν βελτιώθηκε αλλά, σύμφωνα με νεότερες πληροφορίες, οι 3 από τις 5 
προκηρυχθείσες θέσεις δεν κατάφεραν να προσελκύσουν ενδιαφερόμενους γιατρούς. 

Συγκεκριμένα, για το Γενικό Νοσοκομείο Μεσολογγίου δεν υπήρξε καμία υποβολή υποψηφιότητας 
για τις δύο θέσεις Επιμελητή Β' Παιδιατρικής και Επιμελητή Α' Παθολογίας, παρά το γεγονός ότι η 
υποστελέχωση «είναι στο κόκκινο» ενώ το πρόβλημα των αποχωρήσεων συνεχίζεται. 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα οι πρόσφατες παραιτήσεις ορθοπεδικού και αναισθησιολόγου. Από την 
άλλη πλευρά, αποτελεί πάγιο αίτημα η συμπερίληψη του Νοσοκομείου Μεσολογγίου στην κατηγορία 
«Άγονο Α’» αντί της σημερινής «Άγονο Β’», εξέλιξη που θα οδηγήσει στην ενίσχυση των κινήτρων, 
κυρίως μέσω της αύξησης των αποδοχών, με στόχο την προσέλκυση υγειονομικού προσωπικού. 

Στο Γενικό Νοσοκομείο Αγρινίου, δεν εκδηλώθηκε ενδιαφέρον για τη θέση Επιμελητή Β' στη ΜΕΘ, 
γεγονός που εγείρει σοβαρά ερωτήματα για τη βιωσιμότητα της μονάδας. Αντίθετα, μόλις δύο θέσεις 
(Διευθυντής Χειρουργικής και Επιμελητής Α’ Παθολόγος ή Καρδιολόγος για το ΤΕΠ) φαίνεται να 
συγκέντρωσαν υποψήφιους. 

Παρόλο που σε ολόκληρη την 6η ΥΠΕ, από τις 127 θέσεις που προκηρύχθηκαν, 15 δεν καλύφθηκαν 
(12%), ένα από τα χαμηλότερα ποσοστά άγονων θέσεων, ωστόσο η αποτυχία προσέλκυσης 
γιατρών στην Αιτωλοακαρνανία, στις συγκεκριμένες θέσεις καταδεικνύει ότι η έλλειψη στρατηγικού 
σχεδιασμού και η απουσία κινήτρων (οικονομικών, επιστημονικών, βαθμολογικών, στεγαστικών 
κ.ά.) έχουν καταστήσει τις θέσεις αυτές μη ελκυστικές. Παράλληλα, επιβεβαιώνεται ότι οι 
προκηρύξεις από μόνες τους, χωρίς στοχευμένες παρεμβάσεις, δεν επαρκούν για να 
αντιμετωπίσουν το τεράστιο πρόβλημα της υποστελέχωσης. 

Κατόπιν αυτών, ερωτάσθε κύριε Υπουργέ: 
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1. Πώς αξιολογείτε το γεγονός ότι οι περισσότερες θέσεις που προκηρύχθηκαν για τα 
νοσοκομεία Αγρινίου και Μεσολογγίου απέβησαν άγονες, ενώ η υποστελέχωση παραμένει 
κρίσιμη; 

2. Προτίθεστε να λάβετε συγκεκριμένα και ουσιαστικά μέτρα για να καταστήσετε τις θέσεις στα 
δύο νοσοκομεία ελκυστικές για γιατρούς, όπως π.χ. πρόσθετα οικονομικά και βαθμολογικά 
κίνητρα, χορήγηση κατοικίας, ή θεσμική ενίσχυση του ρόλου τους; 

3. Σκοπεύετε να συμπεριλάβετε το Γενικό Νοσοκομείο Μεσολογγίου στην κατηγορία «Άγονο 
Α’» ώστε να αυξηθούν τα κίνητρα για την προσέλκυση υγειονομικού προσωπικού; 

4. Σκοπεύετε να προχωρήσετε άμεσα σε νέα, μαζικότερη προκήρυξη που να καλύπτει το 
σύνολο ή το μεγαλύτερο μέρος των κενών οργανικών θέσεων, όπως έχει επανειλημμένα 
ζητηθεί από τις Ενώσεις γιατρών και τα Σωματεία εργαζομένων των δύο νοσοκομείων; 

 

     Αθήνα, 13 Ιουνίου 2025 

 
     Η ερωτώσα βουλευτής 

 
 
 

     Χριστίνα Σταρακά 

 




